

## Referat

Mødedato og tid	21. juni 2012 kl. 19.00
Sted	Risdalsvej 9, 8260 Viby J
Mødeleder	
Referent	Pia
Emne	<b>Formandsmøde – Tunø Festival</b>
Dagsorden	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Familiefoto v. Jørn Kildall</li><li>2. Velkomst</li><li>3. Valg af mødeleder</li><li>4. Orientering fra udvalgene</li><li>5. Orientering fra vores associerede</li><li>6. Evt.</li><li>7. Skurvognsmøder på tværs af udvalgene</li></ol>

Deltagere Bestyrelse og udvalgsformænd

Ad. 1 Foregik i god ro og orden udenfor bygningen ☺

Familiefoto

Ad 2. Niels Christian bød velkommen

Velkomst

Pia blev valgt som referent

Ad 3. Chris blev valgt som mødeleder

Valg af mødeleder

- a. Orientering v. bestyrelsen  
Niels Christian orienterede om mødet med de erhvervsdrivende på Tunø. Fra nogle af disse havde der været noget utilfredshed med festivalen og endvidere forslag om flytning af tidspunkt for festivalen, men det fastholdes, at festivalen holdes den første hele weekend i skolernes sommerferie. Andre erhvervsdrivende er meget tilfredse og ønsker festivalen mere end velkommen. Alt i alt en god dag.

Det går lidt trægt med billetsalget – derfor skal der holdes lidt igen med investeringer og vi skal være påpasselige med vores udgifter.

Niels Christian orienterede om, at der havde været markedsføring af festivalen på gågaden i Aarhus – med uddeling af flyers.

Og endelig en opfordring til formændene om at orientere bestyrelsesrepræsentanter før/efter møder.

- b. Indlæg om status på økonomi m.v.  
Helle orienterede om billetsalget – til d.d. solgt 877 billetter.  
For at begrænse evt. underskud opfordrer også Helle til kun at købe det allermest nødvendige.  
Medarbejderlisterne er klar – udsendes i løbet af næste uge. Man opfordres til IKKE at annoncere det på Facebook, da det kan give unødvendig ”uro” hvis nogle har fået besked før andre.

Chris nævner, at formandsjakkerne er ”sparet væk”.

Ad 4.  
Orientering fra udvalgene

**Barudvalg** – Næsten alt er bestilt. Rikke fortæller at der kommer et nyt telt, som er nemt at indrette.

**Børn** – Sandra orienterer, der er ingen hængepartier.

**Brunch** – Majbritt nævner, at alt på brunch-holdet er helt klar, og alle glæder sig.

**Skolemad** – Frans melder alt klar. Jørn pointerer, at det er medarbejdere og deres børn, der kan få ”skolemad”. I år indføres billetter.

**P-mad** – Der er styr på alt.

**TeePee** – Lene fortæller, maden er skåret med 1/5 – også mindre personale.  
Pølsevognen åbner uændret onsdag kl. 17.

Deli – også uændret. Dog ingen køkkenjakker i år, da sponsor er sprunget fra.

**Camping** – Annie melder alt klar – alle glæder sig. Der er nu solgt 13 af de 18 nye tenthouses.

**Check in** – er klar.

**Check-point** – Tonny meddeler at alt er klar – personalet er fuldtalligt.

**EI** – Klint melder alt klar, ingen ændringer. Mangler dog en mand, men der er en løsning på vej.

**Festival Info** – Kathrine melder fuldt hold, der er holdt info-møde. En del nye medarbejdere – tag godt imod dem 😊  
Kathrine ”efterlyser” en tang til at plumbere armbånd med – kontakt hende, hvis man finder én.

**Læge** – Lars melder ingen hængepartier. Der er indkaldt til briefing med politi/brand.

**Merchandise** – Chris melder alt klar – der er ikke lavet de store investeringer, dog fortsat plakater, t-shirts, toppe til salg.

**Musik/booking** – Alt er på plads.

**Musikindkvartering** – Alt kommer på plads lige op til festivalen – som sædvanlig. Ingen grund til ”panik”.

**Teknik** – Alle aftaler er på plads.

**Plads** – Der er fuldt hold, alle er klar. Hegnet ”stripses” sammen visse steder, så der ikke bliver en blindgyde, hvis der sker uheld – vigtigt at ALLE kan komme ud hurtigt. Rikke nævner, at Appelsinen flyttes til den anden side i forhold til sidste år. Det er her nemmere at komme af med affaldet, og flytningen er godkendt. Det pointeres, at udsugningen i Tee-Peen SKAL køre, når der bruges gas grill.

Teltholder foreningen har givet os lov til at låne deres gulv. Det skal sættes op i backstage, således at det er nemmere, at rulle bl.a. flightcases igennem.

Annie fra Camping fremsender oversigtstegning til alle til orientering.

**PR** – Jørn fortalte, der var investeret i ”beach-flag” til camping m.fl. Flagene er meget synlige og høje. Den lille blå er klar. Morten fra camping laver timelabs mhp. video af teltopstilling. Videoaftale med Stiftstidende er på plads. På de opstillede storskærme vises dagligt billeder fra festivalen + dagens program + praktisk info, herunder lægeinfo m.m.

**Rengøring** – Ellen fortæller, at alt er klar – dog stadig ledige pladser, selvom vagtantal skrues ned. Der er både mange erfarne og nye medarbejdere.

**Sanitet** – Nicolai fortæller, at der er en mand mindre på holdet, nu fem medarbejdere. Der er lavet vagt- og mandskabsplan, som uddeles til dagens møde.

**Støtteforeningen** - ingen bemærkninger.

**Tele** – Karsten melder alt klar: fastnet, bredbånd, nye walkie-talkies som er nemme at bruge. Kathrine nævner, at der skal bruges stativ til mobil-opladere i Info.

**Transport** – Pelle orienterer at alt kører fint. Besked fra færgen, at de gi’r en ekstra afgang, hvis de ikke får pakket færgen optimalt.

**Udviklingsudvalg** – ingen kommentarer.

**Økonomiudvalg** – ingen info.

Ad 5.  
Info fra vores associerede

a. Tunø Færge – orientering fra Pelle, se ovenfor.

b. Havn og kommunal camping – ingen kommentarer.

Ad 6.  
Eventuelt

Annie spørger, om der bliver mulighed for at købe endagsbilletter, hvilket ikke er muligt ifølge bestyrelsen. Man skal under alle omstændigheder være medlem af foreningen, hvilket jo koster 300 kr. Andre festivaler, der sælger endagsbilletter har et væsentligt større billetsalg.

Rikke spørger, hvem der vil orientere om festivalen ved VIP- arrangement fredag kl. 13.00. Kristian og Niels Christian tager sig af det.

Ad 7.  
Skurvognsmøder på tværs